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Ree Minerals As
v/ Sigvart Asle Lie c/o V-T Rekneskapsservice AS Hotellvegen 10
3880 Dalen Dato: 15.07.2024
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Informasjon til kartlegger
Nome kommune har satt i gang kartlegginger av områder for mulig framtidig mineralnæring, som 
vedtatt i kommunestyret 11.06.24 og avtalt i samarbeidsavtale mellom Nome kommune, Rare 
Earths Norway AS og REE Minerals AS, vedtatt 11.06.24.

Kommunen har inngått avtale med Feste AS med underleverandører. Kommunen vil invitere Rare 
Earths Norway og REE Minerals til et møte med kartleggerne 28.08. kl 0900 – 1200. Møtet vil altså 
finne sted i forkant av kommunens årlige augustkonferanse med rettighetshaverne. 

Programmet for dagen er som følger:
 Møte med kartleggere og samarbeidspartnere kl 0900 – 1200
 Augustkonferansen (alle rettighetshavere) kl 1300 – 1500 
 Intervjuer for forskningsprosjekt med USN kl 1500 – 1800 (gjelder enkeltpersoner, etter 

nærmere avtale)
 Åpent møte med kommunen, innbyggere og samarbeidspartnere kl 1800 – 2000 

Det er et tettpakket program for å spare behovet for antall møtedager. Kommunen ber om at dere 
holder av dagen og gir tilbakemelding om deltakelse så fort som mulig. Det vil bli sendt elektronisk 
innkalling med detaljer om møtested. Formålet med møtet er å utveksle nødvendig informasjon slik 
at kartleggerne kan gjennomføre utredninger på mest mulig informert grunnlag. 

Kartleggerne har behov for å få svart ut noen spørsmål i forkant av dette møtet slik at de kan stille 
best mulig forberedt. Ettersom mye av informasjonen som kommunen har er unntatt offentlighet 
av forretningshensyn vil kommunen be om at dere svarer ut kartleggernes konkrete spørsmål slik de 
foreligger. 

Spørsmålene er gjengitt under. Siden dette er en pågående prosess i stadig endring er det er siste 
oppdaterte informasjon som etterspørres. Utrederne vil gjøre rede for usikkerhet omkring 
kunnskapsgrunnlag og driftsform i sin leveranse til kommunen.

Svar skal sendes til kommunen ved Fenskoordinator.

Spørsmålene er som følger:

_



Side 2

Frist 10.08. (eller så snart som mulig):

Arealbehov mm
1. Overordna beskrivelse av tiltaket og planlagt drift. Finnes det oppdatert prinsippskisse 

for driften over grunn som viser arealbehov for ulike aktiviteter og logistikk?
2. Hvilke områder har krav til flate arealer og hvor store må flatene være?
3. Generelt om volum: hvilke mengder med overskuddsmasser fra tuneller/anlegg og 

avgangsmasser fra drift/utvinning skal deponeres og eventuelt mellomlagres?
4. Ønska totalt arealbehov inklusive fremtidig utvidelsesbehov, og for hvor mange år fram i 

tid?

Frist 20.08. (eller så snart som mulig):

Arealbehov mm
5. Hvor store mengder avgangsmasser skal midlertidig deponeres før tilbakefylling under 

bakken?
6. Skal overskuddsmasser deponeres og vil dette være sprengsteinsmasser, kan det være 

forurenset? 
7. Aktørens tanker om deponiutforming og høyder på deponi. (Ulike deponityper. Kort og 

lang sikt, ulik foruresningsfare, mm)
8. Aktørens tanker om størrelse på bygg og høyder.

Driftsform
9. Ulike driftsformer for uttak av masser vil medføre risiko for ulik type forurensning (eks. 

nitrat-/hydrogenperoksid-basert sprengstoff, eller bruk av tunnelboremaskin). Hvilke 
metoder skal brukes og hvilke utslipp forventes?

10. Hvilken konsistens/fraksjon har avgangsmassene?
11. Det opplyses om at 60 % avgangsmasser skal tilbakeføres/lagres i tomme gruvesjakter. 

Når starter tilbakefyllingen?
12. Tanker om tiltak for å hindre forurensning (avrenning/støv) fra masser som fraktes ut fra 

fjellgrunnen. Rensing og påslipp til resipient.
13. Beskrive vannbehov, vannbehandling. Vannforsyning.
14. Energibehov. Fremføring av strøm til området, luftspenn eller jordkabel. Lokal 

energiproduksjon?
15. Når i prosessen vil Thorium/ annet radioaktivt materiale være aktuelt? Og hvordan 

tenker dere at dette skal håndteres? Mellomlagring? Frakting?
16. Vil de ulike alternativene gi ulike bergarter i overskuddsmassene fra tunellene?
17. Vil det være aktuelt å transportere noen av overskuddsmassene ut som byggeråstoff? Og 

hvor store mengder?

På forhånd takk.
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Med hilsen

Kirsti Arvesen Nesheim
kommuneplanlegger

Dokumentet er elektronisk godkjent og har derfor ingen signatur
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